

Up to 30% time savings through automated testXpert functions in materials testing

Accurate, repeatable, reproducible and traceable test results are a basic requirement for the quality of your materials and products.

Save up to 30% of your time with maximum efficiency and conformity to national and international standards through automated functions, centralized data analysis and over 800 pre-configured standard test programs.

The simple operation of testXpert combined with its future-proof design guarantee precise and efficient testing throughout the entire life cycle of your testing system. Whether you are performing standardized quality assurance tests or demanding research, testXpert is tailored to your testing workflow.

By using select examples, we show you how to easily save time, avoid errors and obtain standard-compliant results.

Bis zu 30% Zeitersparnis durch automatisierte testXpert Funktionen in der Materialprüfung.

Genauere, wiederholbare, reproduzierbare und nachvollziehbare Prüfergebnisse sind eine Grundvoraussetzung für die Qualität Ihrer Materialien und Produkte.

Sparen Sie bis zu 30% Ihrer Zeit bei maximaler Effizienz und Konformität zu nationalen und internationalen Normen durch automatisierte Funktionen, zentrale Datenauswertung und über 800 Standard-Prüfvorschriften.

Die einfache Bedienung von testXpert in Verbindung mit dem zukunftssicheren Design garantiert Ihnen eine präzise und effiziente Prüfung über den gesamten Lebenszyklus Ihres Prüfsystems.

Ob in der standardisierten Qualitätssicherung oder in anspruchsvollen Forschung, testXpert ist auf Ihren Prüfworkflow zugeschnitten.

Anhand ausgewählter Beispiele zeigen wir Ihnen, wie Sie Zeit sparen, Fehler vermeiden und normenkonforme Ergebnisse erzielen.